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Abstract (en)
In a regenerative high-pressure feedwater preheater of upright construction with a U-shaped tube bank (9, 10), with built-in heat removal zone (4),
with integrated, submerged undercooling zone (18) and with a water chamber (27, 28) lying below, the heat removal zone and the undercooling
zone are each shielded with a cover (6 and 20 respectively) against the condensation zone. In the heat removal zone (4), a chamber (23), which is
not flowed through by vapour, is arranged around the tube bank (10). <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einem regenerativen Hochdruck-Speisewasservorwärmer der stehenden Bauart mit U-förmigem Rohrbündel (9, 10), mit eingebauter
Enthitzungszone (4), mit integrierter, überfluteter Unterkühlungszone (18) und mit untenliegender Wasserkammer (27, 28) sind die Enthitzungszone
und die Unterkühlungszone mit je einer Abdeckung (6 respektiv 20) gegen die Kondensationszone abgeschirmt sind. In der Enthitzungszone (4) ist
eine nicht vom Dampf durchströmte Kammer (23) um das Rohrbündel (10) herum angeordnet. <IMAGE>
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